
                                                                                                                                                                                
 Steenwijk, 21.10.2020

Aan het college van Steenwijkerland
Betreft: Schriftelijke vragen conform artikel 39 van het Reglement van Orde, inzake 
stookverbod rietafval.

Geacht college,

Op 10 december 2019 heeft u ons geantwoord op vragen omtrent de handhaving van 
het stookverbod van rietafval. 

Onlangs hebben omwonenden opnieuw aan de bel getrokken over de rook, die 
vrijkomt bij het rietbranden en de daar uit voortvloeiende lichamelijke klachten.

In uw antwoord op onze vragen, geeft u aan, dat u in gesprek bent met alle betrokken 
partijen om te bekijken welke afspraken en beleidswijzigingen nodig zijn om de 
overlast te verminderen. 
Er zou ook worden gekeken naar alternatieve mogelijkheden voor riet- en 
bermmaaisel. 
In uw beantwoording bent u het deels met ons eens, dat handhaving in de praktijk 
deels moeilijk te realiseren is vanwege de moeilijke bereikbaarheid van plaatsen waar 
gebrand wordt in het gebied. Tevens, omdat overlast niet te herleiden is tot een 
enkele plaats en door cumulatie is ontstaan. 
U geeft aan, dat u in gesprek bent met de sector.

GroenLinks heeft daarom de volgende vragen:

-   Graag willen we van u weten hoe de stand van zaken is, omtrent alternatieve   
     mogelijkheden voor riet- en bermmaaisel?
-   Graag willen we van u weten wat de stand van zaken is rond gesprekken met de 
     sector.
-    Is het instellen van een meldingsplicht een middel om de handhaving beter  
     mogelijk te maken? 
-    Is handhaving met behulp van een drone, optioneel?

Met vriendelijke groet,

Ronald van Vlijmen, 
GroenLinks Steenwijkerland.


